
 
 

       

1.   Eindejaars editie  

Inmiddels is het weer vroeg donker en klettert met 

regelmaat de regen tegen de ramen. Een periode die 

voor velen van ons somber kan overkomen, maar 

daarin maken de komende feestdagen toch weer veel 

goed. We zijn dan ook als bestuur blij dat we dit 

jubileumjaar prettig hebben kunnen afsluiten met een 

Algemene Ledenvergadering die een geweldige 

opkomst kende, maar ook de nodige verrassingen 

heeft gebracht. De vereniging was opgericht in 

december en daarom vonden we het wat vroeg om in 

mei dit jaar hier al aandacht aan te besteden. We 

kijken met plezier terug naar de geslaagde boottocht 

met geweldig mooi weer en waarmee we ons 

jubileumjaar zijn gestart. Voorzien van onze jubileum 

vlaggen en ter afsluiting als cadeautje voor thuis, een 

pen met logo als herinnering. Benieuwd wie die nog 

heeft over 10 jaar.  

Afgelopen 23 november is de ALV, bijgewoond door 

ruim 200 leden en met daarin weer interessante 

sprekers van Canon en PME en niet onbelangrijk de 

aanbieding van het jubileumboekje, waarover 

verderop in deze nieuwsbrief meer.  

We zijn Canon Production Printing en in het bijzonder Marcel Frielinck, weer enorm 

dankbaar dat wij dit jaar te gast mochten zijn en hopen u ook volgend jaar weer bij 

CPP te mogen treffen. 
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3. Van de Voorzitter 

 

Beste leden,  
 
Ons Jubileumjaar 25 jaar VG-Océ nadert zijn einde. Het was een uitermate druk jaar voor uw bestuur, maar 
ook een leuk jaar waarin we veel voor elkaar hebben gekregen en veel voor elkaar hebben mogen betekenen.  
 
Wij hopen dat u dat ook zo ervaren heeft door letterlijk “mee te varen met 
de VG-Océ” tijdens onze fantastische boottocht over de Maas in 
augustus; en door “mee te leven” met onze vereniging door geregeld 
onze vernieuwde en door Henk goed onderhouden website te bezoeken. 
Door natuurlijk ook de door Rob gemaakte prachtige fotoreportage van 
de boottocht meermaals te bekijken en de gezellige tocht te herbeleven.  
Door onze nieuwsflitsen en nieuwsbrieven te lezen om op de hoogte te 
blijven over onze inspanningen voor de verhoging van uw pensioen en 
een zo gunstig mogelijke overgang naar het nieuwe pensioenstelsel.  
 
Wij hopen ook dat onze door Martin zo knap gemaakte speciale Jubileum nieuwsbrief met felicitaties en veel 
relevante info over de veranderingen in het pensioenstelsel, en hoe wij daar als vereniging mee omgaan, uw 
bijzondere interesse heeft gehad. En niet in de laatste plaats door onze relevante, informatieve en ook leuke 
Algemene Ledenvergaderingen (ALV’s) te bezoeken met de altijd gezellige borrel na afloop. 
 
Maar, niet alleen ons 25-jarig Jubileum heeft ons beziggehouden. Vele dagen zijn besteed aan het bijwonen 
van de bestuurs- en verenigingsraadvergaderingen en die van de pensioencommissie van de VGPME, alsook 
aan besprekingen met ons pensioenfonds PME. 
Ook aan de regio- en algemene vergaderingen, alsmede de bijscholings-seminars van de Koepel 
Gepensioneerden over de nieuwe pensioenwet en hoe wij effectief van het ons toegekende “hoorrecht” 
gebruik kunnen maken.  En tevens aan het presenteren van onze standpunten en eisen over het “invaren” in 
het nieuwe pensioenstelsel aan de Raad van Overleg in de Metalectro (ROM) en PME. 
 
Dit alles heeft er wel toe geleid dat wij in ons Jubileumjaar het budget substantieel hebben moeten 
overschrijden. Omdat wij ook financieel een gezonde vereniging zijn kunnen wij deze budgetoverschrijding 
gelukkig dekken uit onze reserves en hoeven wij de contributie ook in 2024 niet te verhogen. Jo, onze 
penningmeester, heeft dat uitstekend toegelicht op de ALV. 
 
Helaas zijn ons ook in het afgelopen jaar weer een aantal leden ontvallen, die wij in onze volgende ALV zullen 
gedenken, en hebben we wat afzeggingen moeten incasseren. Gelukkig hebben wij ook een groot aantal 
nieuwe leden mogen verwelkomen, zodat ons ledental nagenoeg gelijk is gebleven op circa 820 leden. Daar 
zijn wij heel blij mee. 
 
Wij weten niet wat 2024 ons allemaal gaat brengen, maar wel dat het motto van onze jubileumuitgave ;    
 

“Met veel plezier denken we terug en kijken vol vertrouwen vooruit”, 
 
uitermate toepasselijk is op onze “mindset” voor de toekomst van onze VG-Océ. 
 
Wij “gaan ervoor” en hopen dat u daar net zo over denkt.  
 
Fijne feestdagen, gezellige jaarwisseling naar 2024 en tot gauw! 
 
Namens het bestuur van VG-Océ, 
 
Gerco Wilbrink 
Voorzitter 
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4. Algemene jubileum ledenvergadering 23 november 
 

Onze laatste door Marij en John zo perfect georganiseerde speciale Jubileum ALV was een groot succes 
met een recordaantal aanmeldingen voor deelname; maar waaraan een klein aantal van u om uiteenlopende 
redenen jammer genoeg op het laatste moment toch van af moest zien.   
 
De uitstekende presentaties van Marcel Frielinck (Executive Vicepresident van Canon Production Printing 
Holding) en van Eric Uijen (Bestuursvoorzitter van ons pensioenfonds PME), alsmede die van Paul Hilkens 
(Vicepresident R&D) waren uitermate relevant en informatief voor de vele aanwezige leden. Opdat u daarvan 
niets van zou hoeven missen, heeft John voor deze speciale ALV een geluidinstallatie ingehuurd; omdat de 
bestaande R&D installatie de vorige keer niet goed functioneerde.  
 
 
Ook hebben we Marij Verlinden, die al 12 jaar de bestuurssecretaris van 
uw VG-Océ is, voor haar volkomen onverwacht, met bloemen, 
cadeaubon en een toespraak in het zonnetje kunnen zetten. Marij is niet 
alleen de ziel en het geweten van onze vereniging, maar ook de “Tom 
Poes” van ons bestuur die overal een oplossing voor heeft.  
 
 
 
De grootste verrassing voor ons jubileumjaar is misschien wel de realisatie van ons jubileumboekje 

geschreven door John Roijackers, hierover verderop meer. 

 

 

 

 

 

 

 

Bovenstaande foto zegt veel over onze geslaagde ALV. Veel mensen kwamen met de fiets en de 

bedrijfsbeveiliging had hierop handig ingespeeld door het creëren van een tijdelijke fietsenstalling. Ruim 200 

mensen hadden zich aangemeld en daarnaast waren er nog enkelen die dat waren vergeten ( graag wel 

aanmelden de volgende keer en indien van toepassing ook graag afmelden ). Gezien de grote opkomst 

moesten we de zaal aanpassen en bleek de extra geplaatste geluidsinstallatie geen overbodige luxe.  

We konden u een vol programma aanbieden, deskundig ingeleid en 

gestuurd door Gerco.  

We zijn super blij dat Canon PP onze vereniging zo’n warm hart toe 

draagt en Marcel Frielinck (Executive Vicepresident van Canon 

Production Printing Holding) bereid was de opening te doen. In zijn 

interessante presentatie stond hij uitvoerig stil  bij de ontwikkelingen 

van het bedrijf. Fijn om te horen dat het weer goed gaat met CPP.  

                    Dhr. Marcel Frielinck   

                          Onze Marij    
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Eric Uijen (Bestuursvoorzitter van ons pensioenfonds PME) 

heeft een toelichting gegeven over de ontwikkelingen bij 

PME, de voortgang van Wet Toekomst Pensioen en hun 

zorg voor het klimaat. We hoopten natuurlijk op nadere 

informatie betreffende de te verwachten indexering, echter 

die kon hij op dat moment ons nog niet mededelen.  

Inmiddels is deze informatie wel beschikbaar. Een 

verhoging van 3,26% per 1 januari 2024, het maximale 

volgens de gehanteerde regels.   

 

Aan het eind van de middag heeft Paul Hilkens (Vicepresident 

R&D) ons meegenomen in de indrukwekkende ontwikkelingen op 

technisch gebied, de modulaire aanpak, samenwerking over de 

verschillende locaties en wat dit zoal betekent voor productie en 

logistiek.  De grote machines vragen andere gebouwen.  

Voor ons als vereniging was natuurlijk het aankondigen en 

aanbieden van ons Jubileumboekje het hoogtepunt om trots op te 

zijn (zie onder). 

 

Na een gezellige en uitgebreide borrel waarin iedereen weer de oud-collega’s kon ontmoeten, konden we bij 

vertrek iedereen het boekje overhandigen en daarbij als aardigheid ook nog de jubileum pen.  Wij hopen dat 

u een gezellige middag heeft gehad en op onze website vindt u via deze Link nog een aantal foto’s.  

 

 

5. Het Jubileumboekje  
 

De klap op de vuurpijl van ons Jubileumjaar was wel de onthulling tijdens onze ALV van de speciale 
Jubileumuitgave van een boekje. Hierin de gebundelde gedichtjes en gedachten van John Roijackers, over 
het werken in de  productie machines en eindafstelling van onze 1900, 2400 en 2500-serie producten in het 
begin van de jaren ’90. Wellicht de meest glorieuze jaren van Océ! 
 
Een prachtig jubileum geschenk voor alle leden, waarvoor het idee een jaar geleden al was ontstaan bij Gerco 
Wilbrink en gerealiseerd kon worden na een uitvoerige speurtocht. Hierbij heeft met name Martin Oomens 
zich met hart en ziel ingezet om het niet alleen schitterend vorm te geven, maar ook op tijd drukklaar en 
gedrukt te krijgen. 
 
De voorzitter had de bijzondere eer om het 1e exemplaar van de 
Jubileumuitgave te mogen uitreiken aan de auteur John Roijackers 
en het 2e aan Martin Oomens, de realisator, en het 3e aan Gerrit 
Roijackers, de vader van John, die de typografie van de 
oorspronkelijk getypte uitgaven heeft verzorgd. Deze typografie 
hebben wij in onze uitgave ook behouden. Daarbij hebben we in de 
kenmerkende huisstijl van Océ, wit met rood, de omslag van het 
boekje ook vormgegeven.  
 
 
 

Gerco reikt het 1e boekje uit aan John Roijackers 

  

                   Dhr.  Paul Hilkens

ens    

                    Marcel Frielibnck   

                    Dhr. Eric Uijen

ens   
 

                    Marcel Frielibnck   

https://www.vg-oce.nl/index.php/fotoserie-alv-nov-2023
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Wij zijn bijzonder trots op deze zeer geslaagde Jubileumuitgave en 
John Roijackers heel erg dankbaar dat hij zijn zielenroerselen 
tijdens het werk in de machine-assemblage zo lang geleden nu met 
ons allen heeft willen delen, om te lezen en te bewaren als een 
monument van “toen”. 
 
Het boekje is bedoeld voor alle leden en ook voor de nieuwe 
leden die zich in de komende tijd aanmelden. Alle aanwezige 
leden hebben bij vertrek het boekje reeds ontvangen. De niet 
aanwezige leden ontvangen dit natuurlijk ook, zij het met enige 
vertraging, hetzij via de post of rondgebracht door onze 
(bestuurs)leden. 
 

 
Hier ziet u het boekje met daarin de bundels: 

- Océ van der gedichten 

- Typisch oké 

- De werkvloer  

 
 

 

John Roijackers wist ons bovendien nog te trakteren op een gedichtje over onze ALV, dat we jullie niet willen 

onthouden. 

PENSIONADO DAG 
 

Ben ’n man van de ‘vloer‘, 
met wijsheid over de bout en moer. 

Ben ’n man van weinig woorden, 
hier ,...tussen ex-R&D-ers en witte boorden. 

Tussen al die grijsheid, wijsheid en jaren, 
prijs ik me gelukkig, met m’n jongelingsjaren. 

 
JR 23-11-2023 

 
 

6. Oud-bestuurders komen bij elkaar  
 

Bestuurders lunch 

De vereniging kan niet functioneren zonder bestuurders en in de 
afgelopen 25 jaar hebben we er al heel wat gedreven mensen in 
ons bestuur mogen verwelkomen. Sommigen voor een wat korte, 
en anderen voor een lange periode. Dus ook de oud bestuurders 
hebben we niet vergeten bij dit jubileum en daarvoor willen we hen 
een gezamenlijke lunch aanbieden, om nog eens over de 
bestuurlijke jaren in het verleden en voor de toekomst van 
gedachten te wisselen. Een groot aantal heeft aan de uitnodiging 
gehoor gegeven en we zullen daar met elkaar op 15 december een 
gezellige hapening van maken.  

        Gerco bedankt John, Martin en Gerrit  

         Hebben onze “oudjes” nog advies ?  
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7. Voorlopig programma 2024  
 

De ALV data voor 2024 

De twee Algemene ledenvergaderingen zullen in 2024 op verzoek van diverse leden niet meer gehouden 
worden op de vaste donderdagen. We hebben besloten om de voorjaarsvergadering in het vervolg op een 
woensdag en de najaarsvergadering op donderdag te houden. We hopen hiermee tegemoet te komen aan 
de wensen van onze leden.   
De volgende Algemene ledenvergaderingen zijn gepland:  

 

- De voorjaars ALV op woensdag 17 april. 
- De najaars ALV op donderdag 21 november. 

 
Leden activiteit 2024 
 
Naast deze vergaderingen kunnen we al een leuke en bijzondere activiteit bekend maken als verlengstuk op 
de presentaties zoals ze zijn gegeven over de ontwikkelingen van Canon. Het is mogelijk gemaakt dat we 
een kijkje kunnen gaan nemen in het Canon Experience Centre waar we u de nieuwste producten werkend 
kunnen laten zien. U zult daarbij versteld staan van de huidige nieuwe ontwikkelingen op printer gebied en 
ondersteunende software. Het programma hiervoor zal tijdig volgen. De datum voor deze activiteit is: 

 

- Bezoek Canon Experience Centre op vrijdagmiddag 1 maart. 
 
We denken nog na over een 2e activiteit in de loop van het jaar, dus we houden u zeker op de hoogte.  
 

 

8. Nieuws van PME  
 

PME verhoogt de pensioenen met 3,26 procent  
 

Elk jaar bekijkt het bestuur of PME de pensioenen kan verhogen. Een verhoging is alleen mogelijk als de 
financiële situatie van het fonds en de regels dit toelaten. Ook dit jaar lukt dat. Op 1 januari 2024 gaan alle 
pensioenen bij PME met 3,26 procent omhoog. Het gaat dan om de mensen die pensioen krijgen, opbouwen 
of hebben opgebouwd bij PME. 
 
Versoepelde regels van de overheid 
 
De verhoging is mogelijk door versoepelde regels van de overheid. Met die versoepeling loopt de overheid 
alvast vooruit op de nieuwe regels voor pensioen. PME stapt naar verwachting in 2026 over op deze nieuwe 
regels.  
 
Inzet VGPME 
 
Vanuit de VGPME, onze gezamenlijke vereniging hebben we zwaar ingezet om op dit moment de indexatie 
te maximaliseren en op basis van een deugdelijke onderbouwing van de berekeningen getracht de indexering 
nog verder te verhogen. Wel moeten we ons realiseren dat de huidige dekkingsgraad hoog is als gevolg van 
de momenteel hoge rente. Als deze daalt moeten we wel zorgen voor voldoende vermogen, om bij de 
overgang genoeg ruimte te hebben voor eenmalige kosten en aanleggen van oa. de solidariteitsreserve. 
Immers is het laatste wat we willen, een verlaging van uw pensioen bij overgang naar het nieuwe stelsel.  
Helaas is nog niet alles duidelijk en wachten we op dit moment op de vervolgstappen van de sociale partners. 
Maar wij blijven ons uiteraard maximaal inzetten voor uw pensioen. 

https://www.pmepensioen.nl/nieuwe-regels-voor-pensioen
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9. Van de Penningmeester 
 

Nieuwe administratieve software.  

Voor Ledenadministratie en Boekhouding gebruikt de vereniging al 
ruim 10 jaar Davilex software. De leverancier van dit pakket werd in 
2017 overgenomen door het bedrijf VISMA, wellicht ook bekend bij 
de lezer door hun sportsponsoring. VISMA gaat de ontwikkeling en 
ondersteuning voor Davilex Software afbouwen en zich concentreren 
op de eigen producten. VISMA biedt als vervanging een eigen 
product, Cash-Leden, aan en ondersteuning bij de conversie. Begin 
2024 gaan we over en het streven is om de contributie voor 2024 
vanuit het nieuwe systeem te verzorgen. 

 

 Contributie.  

De contributie bedraagt al vele jaren €7,50 per jaar. Dit bedrag blijkt 
tot nu toe voldoende te zijn om met reguliere verenigingsactiviteiten 
net kostendekkend te zijn. Echter, op velerlei gebied stijgen de 
kosten fors en ook nemen de activiteiten toe (overleg Koepel 
Gepensioneerden, VGPME-bestuur, VGPME-verenigingsraad, 
VGPME-pensioen commissie, Raad Metalektro, PME).  
Hierdoor kan een financieel tekort ontstaan, hetgeen in eerste 
instantie uit de reserves van de vereniging gedekt kan worden. Ook 
de incidentele kosten in verband met leden/jubileumactiviteiten  
kunnen uit de reserve gedekt worden. We kunnen echter niet 
uitsluiten, dat op termijn een nieuw contributievoorstel aan de ALV voorgelegd gaat worden. 
In de ALV van 23 november 2023 werd de contributie voor 2024 ongewijzigd vastgesteld op €7,50 per jaar. 

 

 

10.  Ledenwerving 
 

Door de wet op de privacy kunnen wij geen informatie meer krijgen vanuit Canon of PME over voormalige 
medewerkers. Daarom is onze vereniging steeds op zoek naar nieuwe leden c.q. oud-collega’s. Gezien het 
aantal gepensioneerden van Océ, respectievelijk Canon Production Printing, is er nog een grote vijver om uit 
te vissen.  
 
Bedenk dat iedereen die bij Océ of CPP heeft gewerkt en pensioen ontvangt van PME, lid kan worden. 
 

Wij doen daarvoor een beroep op onze leden om mee te kijken naar oud-collega’s onder de familie, vrienden 

en kennissen. Men moet wel aan de voorwaarden voldoen zoals vermeld op de pagina Lidmaatschap van 

deze website. 

 

Daarbij kan een flyer behulpzaam zijn. Wij hebben die voor dit doel opgesteld. U vindt hem hier op onze 

website.  Wijs de aangesproken persoon op deze flyer of druk hem af en geef hem door. 

 

Ook deze nieuwsbrief kan daar natuurlijk goed bij helpen en ieder nieuw lid ontvangt het prachtige boekje! 

 

Onze vereniging wordt er beter van, dank u wel. 

https://vg-oce.nl/index.php/lidmaatschap
https://vg-oce.nl/images/VGO/2023%20Flyer%20VG-Oce%20A4.pdf
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11.       Mededelingen  
 

Liever per E-mail. 

Het verzenden van uitnodigingen en nieuwsbrieven is arbeidsintensief maar vooral 

ook kostbaar door de bijkomende verzendkosten. Om de kosten te drukken en 

daarmee de contributie zo laag mogelijk te houden willen we bij voorkeur alles per e-

mail naar u versturen. Wij verzoeken u dan ook vriendelijk indien dat nog niet is 

gebeurd ons uw e-mail adres ( of dat van uw zoon/dochter of eventuele een andere 

contactpersoon ) aan ons door te geven via info@vg-oce.nl.   

 

Machtiging tot automatische incasso.  

De vereniging streeft ernaar de contributie te innen in maart/april door middel van 

automatische incasso. Inmiddels heeft ruim 80% (!) van de leden de vereniging 

gemachtigd tot automatische incasso. Mocht u zo’n machtiging nog niet verstrekt 

hebben, dan is het verzoek om dat alsnog te doen via het formulier op onze website. 

Een machtiging is voor u en voor de vereniging van voordeel ! 

 

Ledenadministratie.  

Voor de facturatie van de contributies wordt het ledenbestand gebruikt. Voor een 

foutloze facturatie en inning van contributies is een up-to-date ledenbestand 

noodzakelijk. Heeft u wijzigingen in woonadres en/of e-mailadres, graag de vereniging 

hierover informeren. Dat kan telefonisch of via het formulier op de website. Ook 

kennisgeving van overlijden graag direct aan de vereniging, aangezien vanuit het 

pensioenfonds en de voormalige werkgever deze informatie niet meer wordt verstrekt. 

 

Ledenvoordeel. 

We hebben gevraagd aan CPP of het mogelijk zou zijn om kopen met korting in de 

Canon webshop met personeelskorting ook mogelijk te maken voor onze 

gepensioneerden. CPP heeft ons laten weten dat het gebruik alleen mogelijk is indien  

men een Canon e-mailadres heeft en dus vaste medewerker is. CPP ziet geen 

mogelijkheden dit aan te passen. Dus helaas blijft dit voor ons niet mogelijk.  

Graag willen we u toch nog even wijzen op de mogelijkheid voor het kopen met korting 

via Benefits at Work. Op dit platform kunt u flink wat besparen op vele producten 

dankzij leuke kortingen bij de grotere leveranciers zoals Bol.com, Hema, Decathlon 

etc. Op onze website onder ledenvoordeel vindt u alle informatie.  

Hiernaast hebben we ook nog de mogelijkheid geboden zich in te schrijven bij de 

Personeelsvoordeelwinkel. Deze online-winkel biedt ook tal van artikelen aan tegen 

hoge korting. Zie onze website. 

 

Océ museum. 

Als laatste willen we u nog attenderen op het prachtige Océ museum dat zeker een 

bezoekje waard is. De informatie hierover kunt u vinden op onze website maar zeker 

ook op de site van het museum zelf via deze link ocemuseum.nl . Tevens post het 

museum geregeld interessante wetenswaardigheden op LinkedIn. 

Adres 

Hogeschoorweg 21  

5911 EJ Venlo 

Telefoon: 

077 3541050 

 

E-mail: 

info@vg-oce.nl 

 

 

Bezoek onze website! 

Ga naar: 

vg-oce.nl 

 

mailto:info@vg-oce.nl
https://www.ocemuseum.nl/
mailto:info@vg-oce.nl
https://www.vg-oce.nl/index.php
https://www.vg-oce.nl/index.php

